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a  42 Nádor? Hlavně 
nestrkat hlavu do písku
Onkologie nyní zažívá výrazné úspěchy. 
„Doby, kdy to bývala jen vypolstrovaná 
předsíň před krematoriem, jsou naštěstí 
dávno pryč,“ říká prof. MUDr. Petra 
Tesařová, CSc. Sama ke změně к lepšímu 
hodně napomohla. Na onkologické 
klinice 1. LF UK a VFN v Praze patří 
к předním bojovníkům proti rakovině.

►26 Jsem filtr na lapálíe
Bývalá hvězda televize NOVA a pořadu Občanské 
judo Pavlína Danková už více než osm let mluví ШЦ 

za největší nemocnici v Česku. Kdysi úspěšná 
reportérka, moderátorka a dramaturgyně, 

která tehdy řešila kauzy, o nichž druhý den po 
odvysílání mluvila celá republika, dnes šéfuje 

tiskovému odboru motolské nemocnice. Proč už 
by ji práce před kamerou nebavila?

Ш -  V únoru 
2013 jsme se 
znovu narodili
Letos uplynulo šedesát 
let od chvíle, kdy se českým 
astronomům podařil husarský 
kousek. Jako první na světě 
zachytili průlet zářícího vesmírného 
tělesa atmosférou, našli jeho úlomky 
nedaleko Příbrami, a dokonce spočítali 
jeho původ a trasu vesmírem. Uznávaný 
astronom RNDr. Pavel Spurný, CSc., vysvětluje, 
proč jsou Češi v tomhle oboru stále nejlepší.

▼ 60 Říkali mi Ufon.
Občas jsem trochu mimo...
Postava Tydýta z reklamy na jednoho z mobilních 
operátorů ho udělala známým, třetí místo v taneční 
soutěži StarDance populárním. Nyní stand-upový komik, 
spisovatel a textař Lukáš Pavlásek vyráží do nové oblasti 
-  stane se moderátorem nové televizní show na Primě.

▲ 52 Vztah je důležitější než kariéra
Seznámili se na konzervatoři v Ostravě jako teenageři, pak se léta 
míjeli. Dnes mají oba stejného zaměstnavatele: pražské Národní 
divadlo. Jak funguje umělecké manželství herce Radúze Máchy 
a sólistky baletu Marty Máchové, zvláště teď, kdy už jsou tři 
a čekají další přírůstek do rodiny?


